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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:428 Förbättring av väg 745 Bjuråker–Näsviken

Väg 745 mellan Bjuråkers kyrka och Näsviken var enligt inköpstidsplanen klar 
att börja åtgärdas 2019, pengar fanns avsatta och de boende kunde glädjas åt att 
det äntligen skulle bli av. De hade väntat länge.

Men nu är läget ändrat i inköpstidsplanen, och det är markerat grått, vilket 
betyder att det är osäkert när väg 745 kommer att åtgärdas.

Trafikverket har som de boende uppfattat det lovat under hela 2000-talet att 
förbättringarna på vägen skulle bli av. Det enda som gjorts är en enda enkel 
åtgärd.

Under 25 års tid har vägen varit eftersatt på underhåll, och folk försöker nu 
undvika att köra på den. Så ska det inte behöva vara, och regeringen brukar 
hävda att hela landet ska leva.

Jag vill fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När kommer förbättringsåtgärder att genomföras på väg 745 Bjuråkers kyrka–
Näsviken?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-17
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


